
Generalforsamling i Vej- Bro- og Bådelaug i Lindevej Kommune 2024
Søndag d. 14. april kl. 10.00 på Tværvej 10

Generalforsamling i Vejlaug:
Valg af dirigent - Trine
Valg af referent – Christina
Forpersonens beretning
Jørgen Clausen beretter:
Nye om bordet dejligt at se.
I løbet af året har vi fået:
Nyt telt
Asfalteret skovvej, der skal stadig fyldes lidt sten i overgangen mellem Skovvej og Lindevej
Fibernet og der blev gravet, og dette gik relativt smertefrit. Der er lidt mudder i rabatten på Tværvej hvor
der er gravet, og især foran nr 8 og en regnfuld tid oveni har bidraget.
Vejen har dog klaret sig nogenlunde. Regnen er dens største fjende.
 
Der har været godt fremmøde til vejdag
Vi har testet om skærver eller nøddesten var bedst.
 
Et punkt fra sidste år om der skulle laves armering på vejen ned til Mette og Kasper er ikke kommet i
stand endnu. Når de har fundet en løsning kigger vi på den.
 
Vi skal tale med Mo, om at vi vil få læsset færre sten ved Skovvej, så stenene ikke bliver skubbet ind i
hans hæk.
 
 
Regnskab og budget
Gennemgangen via u.t er med vist forbehold for evt. rettelser.
Regnskabet blev godkendt.
Budgetforslaget med en øgning af kontingent til 400 kr., blev vedtaget.
 
Forslag (drøftelse af skærver contra nøddesten)
Det besluttes at fortsætte med de grå skærver.
 
Valg af formand, kasserer og revisor
Forpersonen Jørgen Clausen fortsætter, kasserer Dennie fortsætter og Jørgen Christensen overtager som
revisor efter Inge.
 
Eventuelt.
Mette er nervøs for hvilken stand resten af de store træer på vores nedgang til vores fælles grund er i.
Nicholas har en gartner der kan lave en foreløbig vurdering.
Nicholas melder tilbage til forsamlingen og Mette i løbet af foråret om gartnerens vurdering i første
omgang.
 
Nicholas fortæller at Katrin og han har læst høringssvar. De har læst dem mange gange, og undskylder for,
at de har håndteret det klodset. Nu tegner de det hele om, og det skal ligge indenfor skiven. De vil gerne
lave en rundvisning i haven. De er kede af, at de har generet nogen med deres byggeriplaner. Det har ikke
været hensigten. De drømmer om et Oldekolle om ca.10 år, og så vil de rykke herop permanent, og siger
at tanken jo falder til jorden, hvis de ikke er velkomne.
 
Reserveringer
John og Trine vil gerne reservere teltet 3. maj. 
Torben og Elisabeth vil reservere borde og bænke til 4. maj.



Inge noterer dette. Og hun fortsætter med at være den man reserverer hos.
 
Fælles ting og ting til lån
Juri har et mindre telt vi kan låne 3-4m x6 m. Det er et popop telt.
Gitte har lysekronen.
Johanne har en 100 pæres kæde og en drinks-dispenser.
Alle der har noget de vil låne ud, kan skrive det til Dennie, som så skriver det på hjemmesiden:
www.Lindevejkommune.dk
 
Glædelig begivenhed
Katrin og Nicholas holder bryllup i haven den 21.6 og der kan blive støj.
 
Planlagt støj
Det er en god ide at melde planlagt støj pr. mail til os alle.
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Forpersonens beretning
Inge beretter:
Ihærdige medlemmer har givet broen ny planker - og bådehusene er opryddet, malet og restaureret.
Tagene er repareret af Mette og Kasper, efter at et af deres træer er væltet ned i dem i en storm.
Sct. Hans holdt vi hos Thomas og Dorte og vejret var med os.
Nytårskuren blev pga. vejr flyttet til carporten hos Jørgen og Trine.
Velkommen til nye Cecilie og Nanna og velkommen til Jesper Jørgensen i nr 2.
Vi er glade for nye tilflyttere.
 
Orientering om vand:
Buresø har haft den højeste vandstand nogensinde i over 40 år. I 1950érne blev der lavet dræn.
De virkede imidlertid ikke i år, og det gav problemer. Oversvømmelsen i skoven op til Skovvej, haver der
blev oversvømmede og nogle fik vand i kælderen.
 
En kloakmester blev af Jan, og Mo, og Inge kaldt ud akut. Han lavede en rodfræsning og det afhjalp
problemet med det samme. Han havde kun en dag og udgiften på ca. 30.000 kr. blev betalt af Inge, Jan og
Mo.
Pengene skal nu opkræves. Grundejerforeningen har afvist at opkræve pengene, men har været
behjælpelige med at sende en liste med de 39 matrikler der er ansvarlige for drænene. Det er imidlertid
ikke 30.000 kr. delt med 39, men forskellige procenter pr matrikel.
 
Vi må nok oprette et nyt laug; et Vandlaug, foreslår Jesper Holm det skal hedde, for at fremtidssikre
aktiviteterne i lauget.
Indtil da er vi enige om, at der skal stilles et forslag til grundejerforeningens generalforsamling om, at vi
får et samlet vandlaug under grundejerforeningen.
Det aftales at Inge og Jørgen Clausen udarbejder forslaget.
Inge slutter med Tak for kaffe og regnskab og hjemmeside.
 
Kommentarer til Forpersonens beretning:
Der er stadig forhøjet vandstand og oversvømmelserne kan komme tilbage. Der skal evt. rodfræses endnu
mere og det kan blive endnu dyrere.
Det besluttes at Torben og Jesper Jørgensen giver den indsigt, de har omkring dræn/vandproblematikken
via Grundejerforeningens bestyrelse, videre til Inge og Jørgen Cl. Forslaget om, at der skal laves et samlet



vandlaug under grundejerforeningen, bliver fra vores samlede Vejlaug.
Jørgen C. roser at Inge, Mo som bor nr 2 og Jan på nr 4 Egevang, for at have taget fat i det her. Applaus.
 
Torben orienterer om at grundejerforening foreslår at kommunen overtager skovvej. Det er myte, at der så
kommer vejlys. Kommunen har hele tiden været vejmyndighed, og har kunnet opføre gadebelysning, hvis
de ville.
Dirigenten opsummerer og informerer om at Dy Plambæk kommer og causerer over Buresø på
Grundejerforeningens generalforsamlingen til september.
 
Regnskaber og budgetter
Regnskabet blev godkendt
Budgettet om at øge kontingentet til brolauget til 200 kr. blev godkendt.
Budgettet til bådefællesskabet på 500 kr. blev besluttet.
 
 
Forslag (bænk, skilt omkring børn på vejen, udskiftning og hævning af brædder på broen
til platformen)
Skilt omkring børn på vejen
Der diskuteres om skiltning om at der er børn på vejen virker.
Det besluttes at der sættes et hjemmelavetskilt op ved vejkrydset, og at Christina sætter den trehjulede
cykel op igen.
Bænk
Nikoline har foreslået at vi får en bænk ved vejkrydset igen.
Jesper Mikkelsen vil donere deres hvide bænk. Hans-Olaf tilbyder at køre den op med sin lille traktor.
Ovenstående besluttes.
Skilt med vandreruter.
Johanne vil hjælpe alle dem der går forgæves, når de vil rundt om Buresø.
Hugo vil lave et træskilt at vandrestien går tilbage mod Skovvej. Det besluttes at det vil være fint.
Reparation af broen
Det aftaltes at reparere broen fra den nye platform og ind til land.
Der afsættes 4500 kr. til projektet og Torben og Dennie tager initiativet.
Sankt Hans
Torben og Elisabeth melder sig at afholde Sct. Hans. søndag den 23.6 om aftenen.
 
 
Valg af forperson, kasserer og revisor
Inge fortætter som forman, Jørgen Christensen som revisor, og Hans-Olaf suppleant. Dennie fortsætter
som kasserer.
 
Eventuelt
Ved broen
Metalstolene smides ud af Elisabeth.
Johanne donerer bænke til at erstatte stolene.
Både
Vi sætter både i efter behov.
Torben, Nicholas og Jesper J sætter den Orange båd i nu.
 
Stauder og klimahandledag
Johanne vil gerne bytte stauder. Dorte foreslår at det kan evt. ske den 25. april som er klima handle dag.
Vi beslutter at det begynder torsdag den 25.4 og slutter søndag den 28.4. Det foregår ved bænken på
hjørnet.
Dorte opretter begivenheden så vi kommer på kortet.
 



Tak
Tusind tak til Værtsparret for boller mm. Og tak til dirigenten!
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